
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 13. oktober 2023

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål Ø
Vil ministeren redegøre for, hvorfor politiet gentagne gange har vurderet, at det ikke er 
sikkert nok for brandvæsenet at rykke ind i Gellerupparken, når der anmeldes brand - 
Er Gellerupparken blevet et "no-go" område for politiet, og er der områder i Danmark, 
hvor politiet ikke længere føler sig i stand til at håndhæve loven, jf. omtalen i bl.a. Århus 
Lokalavis fra den 12. oktober 2023?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mikkel Bjørn (DF).

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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